
 
Date: Day 1, Monday 3 January 

Study for your Exams as per the schedule and notification. 

Date: Day 2, Tuesday 4 January 

Study for your Exams as per the schedule and notification. 

Date: Day 3, Wednesday 5 January 

Prepare for the below IB assessments which will take place after the vacation. 
Refer to Q2 Exam notification for lessons to be reviewed. 

• English Writing: Monday 17th of January 

• Arabic Writing: Tuesday 18th of January 

• POSTPONED!!! Math: during the Math lesson between Tuesday 17th and Wednesday 18th of January 

• POSTPONED!!! Science: during the Science lesson between Monday the 17th and Thursday the 20th of 
January 

• POSTPONED!!! Individuals and Societies: during the lesson between Monday the 17th and Monday the 24th of 
January 

Date: Day 4, Thursday 6 January 

 Midterm Vacation: January 7 to January 15 

Weekend 

Date: Day 5, Sunday 16 January 

1. English: Journal: Look up the meaning of the word: Compassion. 
When we show compassion to others, it makes us feel good. How do you show compassion to others?  In an essay of 300-
400 words, explain what compassion is, why it is important, and then discuss at least 5 actions that can be considered 
compassionate. Your journal should be typed and submitted on Turnitin. All research must be correctly referenced. Due 
Sunday 23 January.    
Date: Day 6, Monday 17 January 

 ( يملى على الطلاب آخر يوم في الدورة.رسم الأسماء المبدوءة باللام بعد دخول )ال( الشمسية) إملاء:  اللغة العربية:. ١

غَةُ العَرَبيَّةُ مِنْ أهََمّ عَناصِرِ وَحْدَةِ الأمَّةِ العَرَبيَّةِ، وَهِيَ 
ُّ
مُ لغُاتٍ  الل

ُّ
 الَّتي تحَْفَظُ أفْكارَنا وعاداتنِا وَتُراثنَا؛ لذِا عَليَْنا أنَْ نتََكَلَّمَ بهِا باِعْتِزازٍ. وَتعََل

غَةِ الأمُّ.
ُّ
خْرى يَأْتي في المَرْتبََةِ الثّانيَِةِ بعَْدَ إتِْقانِ الل

ُ
   أ
غاتِ الأُخْرى قَدْرَ  

ُّ
غاتِ.فَيُمْكِنُنا أنَْ نتََعَلَّمَ مِنَ الل

ُّ
  ما نسَْتَطيعُ، وَلكِنْ مِنْ غَيْرِ أنَْ نتََخَلىّ عَنْ لُغَتنِا؛ كَيْ نحُافظَِ عَلى مَكانتَِها بيَْنَ الل

  )المرتبة - الأمةهات جمع الكلمتين التاليتين ثم ضعهما في جملة مفيدة: ) -2-
 ( في دفتر الطالب.   فكارناأ -عادات الكلمتين التاليتين ثم ضعهما في جملة مفيدة: )ال مفردهات  -3

 

Date: Day 7, Tuesday 18 January 

1. Individuals and Societies: Define the following Key Terms, you can use a dictionary or google to help you. Location, 

Navigation, Data, Population, Birth Rate, Life expectancy, Poverty, Overpopulation, Census. Complete on a separate A4 page. 

2. Science: Draw a poster about electrical safety on an A4 paper. 

Date: Day 8, Wednesday 19 January 

1. Math: Solve #1(c, d), #2(c, d), and #3(d, h) on page 115 of your math textbook. 

 ٢. اللغة العربية: قراء ة وكتابة: اقرأ موضوعا عن )منزلة الوالدين( في مصدر البحث التالي:    
https://mawdoo3.com/ 

  ثم اكتب رسالة شخصية لوالديك تخبرهما فيها عن  مدى حبك وشكرك وامتنانك لهما. مراعيً ا كتابة عناصر الرسالة.  في دفتر الطالب. 

End of Cycle 11 

Reminders 
1. Assessments: review the lessons from the Q2 exam notification in preparation for the IB assessments taking place 
between January 17 and January 24. 

 ور الإسلام   درس شبه الجزيرة العربية قيب ظه –تمت الدراسة من وحدة العصر النبوي . الدراسات الاجتماعية: ١
 ( ٢١إلى  ١٤صفحة ) 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

    Cycle 11 Homework Planner 
(Date covered: Jan 3rd – Jan 19th 2022) 

  

Grade 7 Girls    

https://mawdoo3.com/

